
Motion 1; 2022 
 
 
Jag vet att det är många som tycker att det tidigare bokningssystemet var 
bättre; att boka tidigast två dagar i förväg.  Därför tycker jag att det vore bra 
om medlemmarna kunde få bestämma om en eventuell återgång till det 
tidigare systemet. Jag vet att Friskis i Kungsbacka inte själva kan besluta om 
detta, men om många vill kanske frågan kan tas till riksnivå. 
 
Sonia Strand 
 
 
Styrelsens svar 
Bokningsappen hanteras på nationell nivå och inga beslut angående appen kan 
tas lokalt. En uppdaterad version av appen kommer att införas under våren. 
Det troligaste är dock att bokningstiden 7 dagar kommer att kvarstå, då det är 
det tidsspann som majoriteten av föreningarna använt även innan den nya 
appen infördes. Reglerna måste vara lika för alla föreningar. 
Det finns en arbetsgrupp, bestående av föreningsrepresentanter, som väger 
samman föreningarnas önskemål och fattar beslut angående appen och dess 
funktioner. Om det visar sig att en majoritet av våra medlemmar önskar en 
återgång till 48 tim bokningstid kommer vi givetvis att driva frågan gentemot 
arbetsgruppen.  


